

香港AEO計劃十周年 推出全新宣傳片

TO CELEBRATE 10TH ANNIVERSARY OF HKAE0 PROGRAMME WITH NEW CORPORATE VIDEO

「香港認可經濟營運商計劃」(簡稱「香港AEO計劃」)是香港海關於2012年根據世界海關組織倡議所創立，迄今已推行十年。在過去十年里程中，我們一直不遺餘力地促進國際供應鏈安全及致力為香港AEO提供更多商貿優惠。為慶祝計劃成立十載，香港海關將會推出不同的慶祝活動，敬請留意。

我們於今天(2022年6月1日)推出了新一輯宣傳片，讓各界進一步了解香港AEO計劃的詳情，並為十周年的慶祝展開序幕。

The Hong Kong Authorized Economic Operator (HKAE0) Programme, a concept advocated by the World Customs Organization, was formally launched by Hong Kong Customs in 2012. The Programme has now been implemented for ten years. In the past decade, we have been sparing no effort to enhance international supply chain security and are committed to provide more trade facilitation benefits to HKAE0s. Hong Kong Customs will organize various activities to celebrate the Programme on its 10th Anniversary. Please stay tuned.

A new corporate video was launched today (1 June 2022) to introduce to the public the details of the HKAE0 Programme and kick start the 10th Anniversary celebration.

歡迎透過以下二維碼，瀏覽全新AEO宣傳影片。

You are welcome to watch the new AEO corporate video by scanning the following QR code.

